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10.  seja  Občinskega  sveta Mestne občine  Krško,  15. 2. 2024; 
 

Pobude,  vprašanja  in  predlogi  članov  Občinskega  sveta   
 
 

ter  odgovori  nanje: 
 
 
 
Sebastjan Komočar - LMS: 
 

Mestna občina Krško (MOKK) ima strateški dokument Strategija razvoja mestne 
občine Krško 2040+, ki je bil sprejet 14. 11. 2022 in je objavljen na spletni strani 
www.krsko.si. Lahko se ga pridobi tudi v tiskani obliki, dokument je javno dostopen. 
Gre za obširen dokument MOKK, ki nam je lahko vsem v pomoč pri izboljšanju razmer 
glede problematike onesnaževanja zraka v MOKK. Med drugimi dokument vsebuje, 
poleg statističnih podatkov občine Krško, tudi zastavljene neke strateške cilje. Na 
strani 73 najdete tudi osnovo za mojo pobudo: 
CILJ 9 OHRANJANJE KVALITETE ZRAKA 
(kot vsebina so navedeni cilji in ukrepi opisani/našteti spodaj) 
Investicije: 
- širitev mreže merilnih naprav; 
- programske rešitve za spremljanje in predstavljanje meritev.  
Programi:  
- ozaveščanje prebivalstva o primernosti energentov;  
- program vzpostavitve mreže merilnih naprav v občini; 
- Odlok o načrtu kakovosti zraka na območju mestne občine Krško. 
Izvajalci: Mestna občina Krško, Hidroelektrarne na spodnji Savi, Nuklearna elektrarna 
Krško, Agencija Republike Slovenije za okolje 
V povezavi z navedenim strateškim dokumentom dajem pobudo za: 

1. Vzpostavitev sistema za monitoring zraka v MOKK. 
2. Postavitev monitoring kamer 24/7/365 skladno z zakonodajo v RS, na določeno 

občinsko infrastrukturo v okolici podjetja VIPAP za spremljanje uvoza in izvoza 
tovora/surovin. 

3. Postavitev monitoring kamer 24/7/365 na oba kotla podjetja VIPAP, kjer se 
izvaja sežig industrijskih odpadkov, smiselno postavljene kamere. 

4. Za točki 2. in 3. predlagam, da se vzpostavita na način, ki omogoča tudi 
dolgotrajno shranjevanje posnetkov za obdobje vsaj dveh let, posnetki naj bodo 
tako usmerjeni in takšne kakovosti, da omogočajo kasnejšo analizo (surovin, 
ipd.). Za točki 2. in 3. naj se predhodno postavi standard kakovosti opreme, 
natančna smiselna postavitev v prostor. 

5. Digitalni monitoring podatkov o kakovosti zraka na območju okolice podjetja 
VIPAP, ki kaže realno vrednost ter mejne vrednosti določenih parametrov. 

6. Digitalni monitoring podatkov merjenja kakovosti zraka naj se javno prikazuje v 
digitalnih medijih, v prostorih MOKK, MČ Krško .... 

7. Za točki 5. in 6. naj velja pravilo, da se izbere kakovostno in primerno opremo 
za izvajanje monitoringa kakovosti zraka, ki naj omogoča shranjevanje 
podatkov vsaj za dve leti. 

8. Določiti osebe, društva, CI, ki bodo zadolžene za spremljanje podatkov in 
kasnejše analize. 

9. Da se v strategiji doda še podjetje VIPAP, ki naj prav tako prispeva k realizaciji 
zastavljenih ciljev strategije MOKK 2040+. 
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10. Da se preveri smiselnost odloka, navedenega v strategiji, njegova vsebina naj 
se prevetri in napiše bolj strogo. 

Vse pobude naj bodo tudi skladne z zakonskimi predpisanimi akti, urejene na način, 
da se za njih pridobi soglasja in ali naj se spremenijo občinski odloki do te mere, da bo 
občanom omogočeno spremljanje. V kolikor je zgodba čista, v pobudi ne vidim težav. 
Le varovalko. Občinska uprava MOKK naj se dotičnega problema loti nemudoma, z 
vso zavzetostjo, za to naj se v proračunu zagotovijo sredstva in postavijo naj se 
smiselni roki za spremljanje tega strateškega cilja. Za ta namen pa naj se ustanovi 
kakšno manjšo komisijo (probono-občani, društvo), neodvisno od občinskih struktur, ki 
bo ta proces spremljala in opozarjala na morebitne nepravilnosti. Prilagam še dodatno 
gradivo, sicer so povezave do morebitnih rešitev za naše mesto. Ker nismo lastnik 
podjetja VIPAP, bi morda lahko razmišljali tudi o javno-zasebnem partnerstvu ali 
kakšnih še boljših dolgoročnih rešitvah. REAL-TIME MONITORING: 
https://www.wienenergie.at/ueber-uns/unternehmen/energie-
klimaschutz/energieerzeugung/abfallverwertungsanlagen/emissionswerte/ 
Tovarna:  
https://positionen.wienenergie.at/en/projects/spittelau-waste-incineration-plant/ 
 

Odgovor Oddelka za urejanje prostora in varstvo okolja: 
Videonadzor na javnih površinah je dovoljen le, kadar je to potrebno zaradi obstoja 
resne in utemeljene nevarnosti za življenje, osebno svobodo, telo ali zdravje ljudi, 
varnost premoženja upravljavca ali varovanje tajnih podatkov upravljavca ali 
obdelovalca v prenosu in teh namenov ni mogoče doseči z drugimi sredstvi, ki manj 
posegajo v pravice iz prvega odstavka 1. člena ZVOP-2. Videonadzor se lahko izvaja 
le glede tistih bližnjih ali povezanih delov javne površine in v obsegu, kjer je treba 
varovati interese iz navedenega odstavka. Vpogled, uporaba ali posredovanje 
posnetkov videonadzornega sistema so dopustni samo za namene, ki so zakonito 
obstajali ali bili navedeni na obvestilu v času zajema posnetka. Glede na navedeno 
Mestna občina Krško takšnega nadzora žal ne more izvajati. Za stalno spremljanje 
kvalitete zraka v Krškem je Mestna občina Krško v razgovorih z Agencijo RS za okolje 
za postavitev stalne merilne postaje za merjenje kvalitete zraka. Opravljen je bil ogled 
možnih lokacij za postavitev merilne postaje. O kvaliteti zraka na podlagi teh meritev 
bodo sproti obveščeni tudi občani. Mestna občina Krško je tudi v razgovoru s 
ponudnikom za postavitev mreže merilnih postaj, s katerimi bi se merila kvaliteta zraka 
na območju Krškega. Sistem pa bi omogočal informacije o kvaliteti zraka v realnem 
času, kadarkoli, kjerkoli in vsakomur, ki uporablja mobilni telefon ali računalnik. 
Omogočeno bi bilo tudi arhiviranje in analiza podatkov. Odlok o načrtu kakovosti 
zunanjega zraka sprejme Vlada Republike Slovenije, in sicer na določenih območjih, 
če ravni onesnaževal v zraku presežejo katerokoli mejno ali ciljno vrednost določeno 
v zakonodaji. Onesnaževanje zraka regulirata Uredba o kakovosti zunanjega zraka 
(Uradni list RS, št. 9/11, 8/15, 66/18 in 44/22 - ZVO-2) in Odredba o razvrstitvi območij, 
aglomeracij in podobmočij glede na onesnaženost zunanjega zraka (Uradni list RS, št. 
38/17, 3/20, 152/20, 203/21 in 44/22 - ZVO-2), v katerih je zapisano, da območje 
Spodnjeposavske statistične regije, torej tudi mestne občine Krško, spada v območje, 
kjer raven onesnaževal ne presega mejne vrednosti. Na podlagi navedenega za naše 
območje omenjeni odlok ni bil sprejet. Mestna občina Krško je kljub določilom v 
zakonodaji želela ugotoviti stanje kvalitete zraka na območju mesta Krško, zato je v 
kurilni sezoni 2015 in 2016 naročila meritve onesnaženosti zraka v Krškem z mobilno 
postajo. Opravile so se meritve žveplovega dioksida, dušikovih oksidov, ogljikovega 
monoksida, ozona in delcev PM10, ki jih je izvedla Agencija RS za okolje. Na podlagi 
meritev je bilo ugotovljeno, da tako kot drugod po Sloveniji tudi v Krškem prihaja do 
preseganja dnevne koncentracije delcev PM10, vendar je preseganje manjše od 
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dovoljenih 35 preseganj na leto. Prav tako je preseganje manjše kot v najbolj 
obremenjenih okoljih (Celje, Zagorje) in primerljivo z meritvami v ostalih urbanih 
okoljih. Mejne vrednosti ostalih parametrov niso bile presežene. Ugotovljeno je bilo, da 
je kakovost zraka v Krškem skladna z zahtevami iz Uredbe o kakovosti zunanjega 
zraka. K izboljšanju kvalitete zraka je predvsem pripomogla ukinitev proizvodnje 
celuloze v podjetju Vipap Videm Krško in izvedba plinifikacije na območju Krškega. 
 
Pri prebiranju pobud sem že večkrat naletel na pobude o gradnji ali reševanju problema 
s parkiranjem v okolici blokovskih naselij. Eno izmed teh naselij je Gubčeva ulica v 
Krškem. Po mojih izkušnjah sodeč ima to naselje zelo neurejeno okolico v smislu 
urbanističnega urejanja. Zelo veliko je zelenih površin, vendar so zelo nesmiselni 
dostopi do vhodov v samo stavbo, avti parkirani skoraj pred vhodom. Pri opravljanju 
svoje službe se večkrat srečam s težavo dostopa do bloka, ali celo kaj hujšega, kjer je 
le-ta onemogočen zaradi nepravilnega parkiranja. Tovrsten način neurejenih parkirišč 
predstavlja varnostno tveganje v primeru požara ali evakuacije stanovalcev iz stavbe 
ali dostop reševalnih ekip v stavbo. Dajem pobudo, da se s stanovalci dogovori in 
skupaj pripravi dolgoročni načrt reševanja tega problema v bližnji prihodnosti. 
Zavedam se, da za MOKK to predstavlja velik finančni zalogaj, vendar je na žalost 
danes način življenja ljudi drugačen, kot je bil pri arhitekturni zasnovi, ko so se 
blokovska naselja v MOKK gradila. Podoben problem dostopov oz. premalo parkirišč 
se v drugačni obliki pojavlja tudi v blokovskem naselju na Vidmu. Morda je čas, da se 
snuje nova parkirna strategija v MOKK skladno s finančnimi možnostmi občine.  
 

Odgovor Oddelka za gospodarsko infrastrukturo: 
Mestna občina Krško je v skladu z Zakonom o celostnem prometnem načrtovanju 
obvezna izdelati Načrt izvajanja parkirne politike, ki bo naročen takoj, ko bodo 
vzpostavljeni pogoji za to - sprejem smernic na državnem nivoju. V okviru načrta bo 
najprej izvedena analiza stanja, na podlagi katere bodo ugotovljene potrebe in bodo 
oblikovani predlogi za nadaljnje ukrepe. Vsekakor ni edino razmišljanje le v smeri 
zagotavljanja novih parkirnih mest, temveč tudi v načinu uporabe obstoječih. Glede 
zaparkiranih interventnih dostopov pa žal kaj več kot pogostejši nadzor v tem trenutku 
ni mogoč. 
 
 

Janja Starc - OPL: 
 

Zagotavljanje varnosti občanov 
Na pobudo in vprašanja krajanov Leskovca in okoliških naselij opozarjam na težave z 
dvema varovancema VDC Krško-Leskovec, ki na javnih mestih in tudi na zasebnih 
mestih (dvoriščih) nadlegujeta občane. Gre za varovanca VDC, ki sta v Leskovec prišla 
iz Litije in sta zelo težavna tudi za zaposlene v VDC-ju, saj ne upoštevata hišnega reda 
in povzročata težave, tako v zavodu kot drugje, nedovoljeno odhajata v dopoldanskem 
času iz VDC-ja in nato po okoliških naseljih, pred trgovinami, šolami, bencinskim 
servisom, železniški postaji, avtobusnih postajah … nadlegujeta in prosita za denar, 
prevoz …, predvsem pri najranljivejših, to so otroci in starejši. Otroci se jih bojijo in se 
jim izogibajo, ker se počutijo ogrožene, enako starejši, ki so onemogli in se jih 
dobesedno bojijo. Imam informacijo, da so že bile podane prijave pristojnim, vendar še 
vedno prihaja do navedenih težav. Glede na navedeno dajem pobudo, da naj Mestna 
občina Krško stopi v kontakt z VDC-jem, pristojnimi organi, morda tudi preko 
Medobčinskega inšpektorata (nadzor pred javnimi ustanovami, trgovinami …) in 
zagotovi varnost občanov MO Krško. Ob tem vprašujem, kakšen je postopek oziroma 
pod kakšnimi pogoji lahko v navedeni zavod - VDC, ki deluje na področju Posavja, 
pride varovanec iz drugega okolja oz. druge regije? 
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Odgovor Oddelka za družbene dejavnosti: 
Za odgovor smo zaprosili Varstveno delovni center Krško-Leskovec. Odgovor 
prilagamo (priloga 1). 
 
Kanalizacija na CKŽ 137 
O tej problematiki in vprašanju sem dala pobudo že na 4. seji OS (20. 4. 2023) in 5. 
seji OS (18. 5. 2023), in sicer gre za problematiko ureditve kanalizacije na naslovu 
Cesta krških žrtev 137 - področje bivše Kovinarske. Podjetniki, locirani na tem naslovu 
imajo že vrsto let težave z nedelujočo kanalizacijo (nahaja se za upravno zgradbo in 
teče vzporedno z glavno cesto CKŽ), ki je neprimerna in ni bila planirana za toliko 
uporabnikov, kot je danes nanjo priključenih (verjetno potrebna temeljite rekonstrukcije 
oz. menjave). Posamezni poslovni subjekti so si uredili lastne greznice, ki jih morajo 
na lastne stroške prazniti. Upravičeno so ogorčeni nad dejstvom, da navkljub 
nedelujoči kanalizaciji plačujejo vse komunalne dajatve in tudi NUSZ. V zadnjih 
mesecih ste imeli neposreden obisk s strani nekaterih podjetij s tega naslova. 
Predlagam, da se najde rešitev obstoječega problema v čim krajšem času, ker je 
nerazumno, da sredi Krškega ne moremo najti rešitve in urediti kanalizacije. Odgovor, 
da občina ni lastnik, naj ne bo razlog, da se to ne reši. Občina resda ni lastnik in ni 
pričakovati, da bi postala lastnik zemljišča (ki je po tržnih ocenah vredno okoli 
300.000,00 EUR) oz. dobila to zemljišče brezplačno, obstajajo pa druga pravna 
sredstva, ki to lahko uredijo in bi vsi z veseljem dali soglasje, služnost ali podobno, 
pripravljeni so tudi soinvestirati, da se to uredi. Posamezna podjetja s tega naslova 
bodo v primeru nerešitve obstoječe kanalizacije šla sama v investicijo in si to uredila, 
vendar pa v prihodnje ne bodo dovolila nikakršnih posegov s strani lokalne skupnosti. 
 

Odgovor Oddelka za gospodarsko infrastrukturo: 
Na pobudi s 4. in 5. seje je bilo odgovorjeno, da se javna sredstva uporabljajo za 
izgradnjo oz. obnovo javne gospodarske infrastrukture, ne moremo pa financirati 
zasebne infrastrukture. Ker se MO Krško zaveda problemov poslovnih subjektov, 
kateri spremljajo celotno poslovno cono bivše Kovinarske, smo pripravljeni sodelovati 
pri reševanju problema. Zato smo se pred kratkim ponovno sestali s predstavniki 
omenjenega kompleksa in se sporazumeli, da MO Krško prevzame strokovno pomoč 
pri reševanju omenjenih težav in sicer na način, da bo zagotovila projektne rešitve oz. 
izvedbeno dokumentacijo za izgradnjo kanalizacijskega priključka, ki bo povezal 
uporabnike z naslova CKŽ 137 na javno kanalizacijo, vključno s potrebnimi soglasji. 
Stroške izgradnje priključka pa bodo prevzeli uporabniki sami. 
 
Primernejše in spodbudnejše gospodarsko okolje 
Naslednjo pobudo dajem v svojem imenu in v imenu reprezentativnih predstavnikov 
obrti, podjetništva in gospodarstva naše MO Krško. V zadnjem času opažamo večje 
število opozoril, pritožb oz. negodovanj iz podjetniških vrst, da Mestna občina Krško 
nima zadostnega posluha za lokalna podjetja, ki se želijo razvijati in investirati, kar bo 
prispevalo večji razvitosti in boljši gospodarski rasti ne samo razvojno naravnanega 
gospodarskega subjekta, pač pa celotne lokalne skupnosti. Samo informativni 
podatek, da je v Sloveniji 98,9% MSP-jev in le odstotek velikih podjetij in ti ustvarijo 
okoli 70% BDP-ja in približno enak odstotek je tudi v naši lokalni skupnosti (kot sem 
pred letom ob sprejemu rebalansa preračunala, prispeva gospodarstvo na prihodkovni 
strani v proračun cca. 80%), zato pričakujemo posluh lokalnih odločevalcev do malega 
gospodarstva in primernejšo gospodarsko politiko, saj se med lokalnimi podjetniki 
porajajo misli, da bi preselili svoje obrate v druge občine, tega pa si nikakor ne smemo 
privoščiti in dovoliti. Primernejše gospodarsko okolje je tudi prostorska politika 



 5

umeščanja gospodarskih subjektov v poslovne in obrtne cone in tu smo naredili en 
informativni izračun, koliko investitorja stane cca. 2500 m2 zemljišča za poslovno 
gradnjo, na primeru PC Vrbina. Nakup (prodajalec MO Krško) pride 120.000 EUR, k 
temu je potrebno prišteti potrebno sanacijo zemljišča z vsemi analizami, dokumentacijo 
za pridobitev gradbenega dovoljenja, komunalni prispevek … in takšno zemljišče 
znese cca. 370.000 EUR - to je cena golega zemljišča, pripravljenega za gradnjo. S 
tem, da se investitorji srečujejo z zahtevami in pogoji KS - administrativnimi in 
birokratskimi ovirami, kar tudi časovno zaustavi investicijo, zaradi dolgotrajnih 
postopkov, na območju PC je tudi daljnovod, itd. Predlagam, da naredimo spodbudno 
gospodarsko okolje, ki bo spodbujalo razvoj podjetništva, privabljalo v naše okolje 
mlade podjetnike, ker bodo drugače odšli iz našega okolja.    
 

Odgovor Oddelka za gospodarske dejavnosti: 
V mestni občini Krško smo sicer priča relativno dobro razvitemu gospodarstvu, ki ga 
lokalna skupnost že vsa leta podpira na način, da z instrumenti, ki jih ima na voljo, 
poskuša ustvarjati ugodno zunanje poslovno okolje, ki bi v občino privabilo podjetja in 
dejavnosti, ki ustvarjajo relativno visoko dodano vrednost in ki zaposlujejo lokalno 
prebivalstvo oziroma omogočajo obstoječim podjetjem njihov razvoj in povečanje 
produktivnosti. V poslovno okolje (na katerega ima občina sicer le delni vpliv) tako 
štejemo predvsem ukrepe na področju infrastrukture, zakonodaje na lokalnem nivoju, 
prostorske politike in podobno, kar pomeni, da smo kot lokalna skupnost v smislu 
ustvarjanja ugodnega poslovnega okolja precej omejeni, saj je predvsem zakonodajna, 
prostorska in davčna politika v rokah države. Sicer pa se vse politike, ki jih izvaja 
občina izvajajo v dobro občanov, v dobro gospodarstva in v smislu razvoja občine, ki 
bo zagotavljala visoko kakovost življenja. Mestna občina Krško v smislu ustvarjanja 
pogojev za razvoj gospodarstva skrbi za kontinuirano komunalno opremljanje 
poslovnih con (kar je deloma tudi razlog, da so takšne parcele dražje), za razvoj in 
obnovo cestnega omrežja, za razvoj optičnega komunikacijskega omrežja, ki je danes 
osnova za uspešno poslovanje, izvaja promocijo obrti in podjetništva, prav tako 
zagotavlja širok spekter drugih storitev na področju drugih dejavnosti (šport, kultura, 
šolstvo, vrtci, zdravstvo, civilna zaščita, sistem zaščite in reševanja, stanovanjska 
politika …), ki so prav tako povezane z boljšimi možnostmi za zaposlene in posledično 
gospodarstvo. V preteklosti se je preko Mestne občine Krško oziroma naših zavodov 
izvajalo kar nekaj projektov, ki so spodbujali izobraževanje, zaposlovanje in razvoj 
kariere; za podporo podjetništvu v okviru Centra za podjetništvo in turizem Krško deluje 
SPOT točka, vzpostavljen je Podjetniški inkubator Krško, za razvoj obrti občina v Vrbini 
načrtuje vzpostaviti tudi enoto inkubatorja s prostori za proizvodne dejavnosti. Z ukrepi 
kot so npr. zagotoviti prostor za umeščanje podjetij, ki so prerasla svoje okvire, 
zagotoviti prostor novim razvijajočim se podjetjem, zagotoviti zadostno število ustrezno 
izobraženega in usposobljenega kadra, podpirati podjetniški duh med mladimi, se 
občina in naši zavodi trudijo krepiti podjetniško podporno okolje in nuditi pomoč. Se pa 
tudi občina srečuje s čedalje več omejitvami, ki so posledica zaostrenih zahtev nosilcev 
urejanja prostora (ministrstev, zavodov, pristojnih za varovanje okolja …). Tako 
Mestna občina Krško zaznava problem v poslovnih conah na celotnem območju 
občine, saj je prostor celotne občine omejen z arheološkimi najdišči, varovanjem pitne 
vode, daljnovodi, omejeno rabo prostora na območju ob JEK … Zavedamo se, da 
imajo poslovni subjekti zaradi navedenega čedalje večje težave pri pridobivanju 
gradbenih dovoljenj. Zaskrbljeni smo predvsem zaradi dejstva, da moramo kot občina 
z močnim energetskim potencialom, zagotavljati stavbna zemljišča in pogoje za 
gradnjo za poslovne subjekte, ki podpirajo delovanje jedrskega objekta, pa tudi ostalih 
panog, saj smo edina občina z jedrskim objektom, ki proizvaja električno energijo za 
celotno državo, česar pa nosilci urejanja prostora ne prepoznavajo in posledično 
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nalagajo vedno nove ukrepe, ki pa otežujejo razvoj gospodarstva. Umeščanje objektov 
in infrastrukture državnega pomena v naš prostor torej vnaša velike omejitve povezane 
z omejitvami gospodarske pobude lokalnih podjetij in prebivalstva, o čemer je zagotovo 
potrebno razmišljati v prihodnosti tudi v smislu pogajanj glede odškodnin, s katerimi bo 
občina lahko financirala ukrepe, ki bodo blažili omejitve, ki jih takšna infrastruktura in 
objekti v prostoru prinašajo. Prostor, kamor bi občina še lahko širila svoje poslovne 
cone in umeščala gospodarstvo je torej relativno omejen (z JEK, varovanjem okolja ali 
kmetijstvom, ki pa je prav tako panoga eksistenčnega pomena), zato bo v prihodnosti 
verjetno poudarek predvsem na tem, da se bo vzpodbude dodeljevalo predvsem 
podjetjem in dejavnostim, ki dosegajo visoko dodano vrednost in so posledično 
zaposlovalci z visoko dodano vrednostjo na zaposlenega. Mestna občina Krško 
odgovarja na zaznane težave s konstruktivnim vključevanjem v reševanje že 
omenjenih težav z namenom, da nosilce urejanja prostora opozorimo na kompleksnost 
težav, ki nastanejo z določenimi ukrepi. Poleg že zapisanih posrednih vzpodbud za 
podporo gospodarstvu pa Mestna občina Krško že vrsto let izvaja tudi razpis za malo 
gospodarstvo, s katerim se sofinancira naložbe v nakupe nove opreme in 
nematerialnih investicij, svetovanja, promocije, usposabljanja in izobraževanja, 
izvajamo razpise s področja kmetijstva, turizma, neposredno se vključujemo tudi v 
izvajanje stanovanjske politike. Problem stroška zemljišč v poslovnih conah prav tako 
dejansko že naslavljamo, saj se z letom 2024 uvaja razpis za vzpodbujanje 
neposrednih investicij na področju gospodarstva v mestni občini Krško, katerega 
ukrepi bodo usmerjeni predvsem v sofinanciranje kupnine za stavbna zemljišča, na 
katerih se bodo gradili poslovni prostori in katerih prodajalec je bila Mestna občina 
Krško, za sofinanciranje komunalnega prispevka, odškodnine zaradi spremembe 
namembnosti zemljišča in stroškov sanacije degradiranih zemljišč. 
 
Ureditev ceste na relaciji Rostoharjeva ulica - Trška Gora 
Dajem pobudo za ureditev gozdne poti med Rostoharjevo ulico v Krškem (Grič) in 
Trško Goro. Občani tega območja pogosto koristijo to povezavo, zato vprašujem, ali 
MO Krško razmišlja o ureditvi te ceste? 
 

Odgovor Oddelka za gospodarsko infrastrukturo: 
Predvidevamo, da je govora o cesti JP 692652, ki je javna pot drugega reda in v 
upravljanju Mestne četrti Krško. MČ Krško se je v preteklih letih potrudila, uredila 
lastništvo in cesto asfaltirala, razen na krajšem odseku, kjer lastništva zaradi 
nasprotovanja lastnika ni bilo možno urediti. Tudi MO Krško je v preteklem letu izvedla 
rekonstrukcijo priključka na Rostoharjevo ulico, ki je bil prej nepregleden in zato 
nevaren. Drugih oz. dodatnih ureditev trenutno ni načrtovanih. 
 
Bazen - stroški 
Na 6. redni seji OS smo pod 9. točko dnevnega reda obravnavali in potrjevali DIIP za 
Bazen. Predstavnika občine, ki je predstavil DIIP Bazena, sem vprašala, ali je narejena 
projekcija obratovalnih stroškov bazena in odgovor je bil, da bo ta narejen nekje 
septembra in da dobim odgovor, zato sem ponovno postavila vprašanje na 
septembrski in novembrski seji, vendar teh podatkov še ni bilo. Zato ponovno 
vprašujem, ali že imate narejen stroškovnik obratovanja bazena in če jih lahko 
predstavite? 
 

Odgovor Oddelka za družbene dejavnosti: 
Na zastavljeno svetniško vprašanje smo že odgovarjali dne 4. 9. 2023, ko je bilo 
vprašanje zastavljeno na 7. seji Občinskega sveta Mestne občine Krško. Odgovor je 
še vedno enak, in sicer, da je postopek izvedbe projekcije obratovalnih stroškov možno 
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začeti šele po potrditvi popolne projektne dokumentacije za pridobitev mnenj in 
gradbenega dovoljenja (DGD) ter projektne dokumentacije za izvedbo gradnje in 
notranje opreme (PZI). Pojasnili smo, da pričakujemo, da bomo vso prej našteto 
dokumentacijo prejeli do konca leta 2023. Žal postopki niso stekli po pričakovanjih. 
Trenutno je dokumentacija za DGD skoraj zaključena (čaka se le še na eno soglasje), 
v zadnji fazi priprave pa je tudi že PZI. Zato, da bomo lahko kar se da hitro pridobili 
projekcije obratovalnih stroškov za Bazen Krško, smo že začeli postopek izbire 
izvajalca predinvesticijske zasnove in investicijskega programa, katerih sestavni del 
bo tudi analiza stroškov in koristi. Ko prejmemo vse zgoraj omenjene dokumente, 
bomo o tem nemudoma obvestili Občinski svet Mestne občine Krško. 
 
 

Anton Petrovič - SD: 
 

Od leta 1996 do 2002, ko sem bil predsednik KS Senovo, je ta imela zaposlenega 
tajnika, ki je bil v breme proračuna KS Senovo. Tekom let so tajniki KS postali zaposleni 
v občinski upravi Občine Krško in prešli na breme občinskega proračuna. V tem času 
je bila tudi pisarna KS na razpolago krajanom/občanom in tajniki/tajnice KS so bili 
ljudje, ki so zanesljivo največ vedeli o dogajanjih in razmerah na območju celotne KS, 
kar za našo, ki je druga po velikosti in številu krajanov ni nezanemarljivo. In tako vse 
do 1. aprila 2023. Ne ni šala, strokovna sodelavka KS je je od takrat dolžna hoditi v 
službo na občino v Krško. Od takrat naprej so krajani KS Senovo naleteli na 
zaprta/zaklenjena vrata. Torej, če kaj potrebujejo, morajo podaljšati pot do Krškega. 
Krajan pride z Bohorja do občinske stavbe, kjer naleti na varnostnika. Kako pa mimo 
njega/nje, če se moramo še člani občinskega sveta najaviti dan prej. Druga zadeva pa 
je vezana na delovni čas strokovne delavke. Podpiram delovno-pravno zakonodajo, ki 
delavcu daje pravico do 12 urnega časovnega intervala/premora med koncem 
delovnega časa in novim začetkom delovnega časa. Tudi člani KS smo zaposleni, res 
pa ne na KS in to delo opravljamo neprofesionalno (ne »amatersko«), saj je marsikdo 
med nami zelo strokovno podkovan pri tem delu. Za nas pa je vseeno, če moramo 
takoj po svoji službi na sejo KS, da bo lahko strokovna delavka imela izpolnjene pravice 
iz dela. Kaj pa drsni delovni čas? Poznajo ga marsikateri profili, med drugim tudi 
Slovenska vojska. Mislim, da ne bi smela biti težava to zagotoviti za štiri strokovne 
delavke, ali po novem tri, ki bodo pokrivale 16 KS. Sedaj pa vprašujem: 

1. kateri strokovno utemeljeni argumenti so privedli do teh odločitev: 
a) do zapiranja pisarn KS? 

 

Odgovori Službe za pravne in splošne zadeve: 
Ni prišlo do zapiranja pisarn KS, le dve tajnici smo v letu 2023 premestili na sedež 
Mestne občine Krško. Na sedežu MOKK se zagotavljajo uradne ure za KS, ki jih 
pokrivata, in posledično se zagotavlja dostopnost do krajanov in predsednikov ter 
članov sveta KS. Pisarne KS so še vedno na voljo za aktivnosti KS, predsednika in 
druge člane sveta KS. Ugotovili smo, da se je delo KS v zadnjih letih zelo spremenilo: 

 obiskov strank v pisarnah KS ni bilo (v nekaterih pisarnah le po ena stranka v 
treh letih, pa še ta predhodno najavljena), 

 ugotovilo se je, da poslovanje KS, kjer ni uradnih ur na sedežih KS (jih ni bilo že 
prej), kljub temu teče nemoteno, 

 struktura nalog se je spremenila (nimamo več pokopališč v upravljanju; vloge 
krajanov so podane pisno (fizično ali elektronsko); sistem javnega naročanja - 
bolj strukturirana poraba sredstev, v večini dogovorjena vnaprej, v skladu s 
planom dela, vsaj večje investicije), 

 strokovne sodelavke KS so izgubljale veliko časa za vožnjo od enega do 
drugega sedeža - s tem, da so prisotne na enem sedežu, je zagotovljena bolj 
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učinkovita poraba časa, 
 s predsedniki in člani KS se v večji meri sodeluje preko elektronske pošte in 

telefona, 
 zmanjša se strošek ogrevanja prostorov KS, porabe električne energije, prostori 

bi se lahko uporabili še za kakšen drug namen, 
 lažje nadomeščanje, boljši pretok informacij, medsebojna pomoč, 
 delovni pogoji na sedežih KS so bili pogosto slabši (hladni prostori, slabši 

printerji, skenerji, fotokopirni stroj, internet, pogosta težava z dostopi do 
programov, otežkočena odprava računalniških napak), 

 nekaterim predsednikom KS bolj ustreza, da so strokovne sodelavke prisotne 
na MOKK, saj lahko tako sproti uredijo več stvari (npr. še na drugih oddelkih), 
oz. imajo delovno mesto v Krškem in se tako lažje oglasijo med delovnim 
časom, 

 osamljenost med delom je vplivala na slabše psihično stanje strokovnih 
sodelavk.  

 
b) do tega, da se ne upošteva, da so strokovne delavke namenjene strokovnemu 

delu vodstev KS in se primerno »regulira« njihov delovni čas;? 
 

Mestna občina Krško se zaveda dolžnosti in prednosti tega, da zagotavlja 
administrativno in strokovno podporo delovanju krajevnih skupnosti, ki so pomemben 
del lokalne samouprave. Zato se tudi trudi in skrbi za zaposlovanje in ohranjanje 
kvalitetnega ter strokovnega kadra za ta delovna mesta. Za pridobitev kvalitetnih 
sodelavcev pa so potrebna tudi kvalitetna delovna mesta in predvidljiv delovni čas je 
zagotovo ena izmed sodobnih zahtev dobrih delovnih pogojev. Skladno s 155. členom 
Zakona o delovnih razmerjih (Uradni list RS, št. 21/13, s spremembami) mora 
delodajalec delavcu omogočati obvezen 12 urni počitek med zaporednima delovnima 
dnevoma. Pričetek delovnega časa na občini je od 7.00 - 7.30, zato je zaradi 
zagotavljanja pravice do obveznega dnevnega počitka nujno, da se delovni čas 
predhodnega dne zaključi najkasneje do 19. ure oz. do 19.30. V delovni čas je 
vključena tudi vožnja s službene poti. V letu 2023 je pričela veljati sprememba Zakona 
o evidencah na področju dela in socialne varnosti (Uradni list RS, št. 50/23), ki kot nov 
obvezen vpis v evidenco določa točen začetek in konec delovnega časa. Vsaka kršitev 
zagotavljanja obveznega počitka med dvema delovnima dnevoma je tako jasno 
razvidna iz evidence delovnega časa. Premičen delovni čas za ta delovna mesta ni 
primeren, saj imajo strokovne sodelavke naslednji dan po seji obveznosti, ki jih je treba 
opraviti med delovnim časom, saj so vezane na uradne ure KS, procese dela znotraj 
občine, delovni čas državnih organov, delovni čas pošte, dostopnost strank, 
naročnikov ipd. Mestna občina Krško kot delodajalec kot najvišjo prioriteto postavlja 
spoštovanje pravic delavcev in zagotavljanje pravičnega delovnega okolja, zato smo 
predsednike KS prosili, da navedene zakonske omejitve delovnega časa upoštevajo 
pri sklicevanju sej krajevnih skupnosti in tako seje zaključijo do 19. ure. 
 

c) da se za potrebe mestne občine plačuje ½ varnostnika? 
 

Mestna občina Krško je v letu 2024 v skladu z dogovorom med občino in Upravno 
enoto Krško vzpostavila skupnega varnostnika v vstopni avli. Skupnega varnostnika 
smo vzpostavili predvsem zaradi predpisov, ki nam to nalagajo, pa tudi zaradi opozorila 
Aleš Stoparja na seji Občinskega sveta, dne 28. 4. 2023, ko je tudi dal pobudo, da se 
zagotovi nadzorovan vstop v stavbo in podal predlog za vzpostavitev skupnega 
varnostnika, hkrati pa je opozoril na obvezo župana glede zagotavljanja varne 
evakuacije, ki jo ima po Pravilniku o požarnem redu. Občinska uprava je tej pobudi 



 9

sledila. 
 

2. kako boste organizirali delo organov KS v bodoče, da bo strokovno osebje na 
voljo in bodo krajani lahko participirali pri lokalni samoupravi? 

 

Ne načrtuje se nobenih dodatnih bistvenih sprememb organizacije dela organov 
krajevnih skupnosti in mestnih četrti.  
 

3. ali te odločitve ne vodijo slučajno tudi do ukinitve krajevnih skupnosti oz. mestnih 
četrti? Če da, potem to naredite pred 1. aprilom. 

 

Mestna občina Krško nima nobenih namenov ukiniti krajevnih skupnosti in mestnih 
četrti. 
 

4. ali pa morda pričakujete, da bodo krajevne skupnosti ponovno prevzele 
»tajnice/tajnike« pod lastno breme (proračun)? 

 

To se ne pričakuje. Sredstva za plače tajnikov so zagotovljena v proračune Mestne 
občine Krško (tudi za leto 2025) in bodo zagotovljena še naprej.  
 
Vprašujem, zakaj ponekod po Krškem (okolica Qlandie) še vedno visijo zastave? 
Praznik je bil 8. 2., danes pa je 15. 2 2024. 
 

Odgovor Službe za pravne in splošne zadeve: 
Za izobešanje in pospravilo zastav na drogovih javne razsvetljave je zadolžen 
koncesionar Kostak, d.d. Krško. Zastave so izobešene ob z zakonom določenih 
datumih ter v času občinskega praznika. Zastave se praviloma izobesi na dan pred 
praznikom in se jih umakne naslednji dan po prazniku. Vprašanje se nanaša na stanje 
po kulturnem prazniku, 8. 2. 2024, ko so zastave izjemoma visele dlje, kot običajno. 
Urgirali smo pri koncesionarju in dobili odgovor, da je prišlo do okvare dvigala, s 
katerim izvajajo aktivnosti izobešanja in pospravila zastav. Zastave so umaknili takoj 
po odpravi okvare.  
 
 

Brigita Piltaver Imperl - Svoboda: 
 

Vipap 
V zadnjih tednih smo priča ponovnemu povečanju problematike, ki zadeva delovanje 
podjetja Vipap Videm Krško, d.d., in vpliv njihovih dejavnosti na okolje in kakovost 
življenja naših občank in občanov. Glede na sklepe, sprejete na 1. izredni seji 
Občinskega sveta Mestne občine Krško, ki jo je predlagala svetniška skupina Gibanje 
Svoboda in Socialni demokrati na apel in s sodelovanjem Civilne iniciative in Mestne 
četrti Krško in jih v skrajšani verziji ponavljam spodaj: 
I. Nemudoma odprava kršitev in nepravilnosti, kot izhaja iz inšpekcijskih odločb; 
II. Zavarovanje okolice pred raznašanjem prahu in pepela; 
III. Ustanovitev javnega ekološkega monitoringa do konca leta 2023; 
IV. Podpora predlogu zakona za izboljšanje standardov in monitoringa izpustov; 
V. Poziv inšpekcijskim organom k ukrepanju pri neizpolnjevanju zahtev izdanih odločb. 
Vprašujem: 

- kakšne ukrepe je do sedaj sprejela in izvedla občinska uprava v zvezi s to 
problematiko?  

- ali je bilo opravljeno pregledovanje izvajanja teh sklepov in če da, kakšni so bili 
rezultati tega pregleda?  

- kakšne so nadaljnje načrtovane aktivnosti za zagotovitev, da se bodo sklepi 
učinkovito izvajali in problematika reševala v korist občank in občanov?  
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Prosim za podrobno poročilo o dosedanjih in načrtovanih ukrepih občinske uprave in 
župana v zvezi s to nujno zadevo, saj je pomembno, da se občanke in občani mestne 
občine Krško počutijo varne in zaščitene v svojem življenjskem okolju. 
 

Odgovor Oddelka za urejanje prostora in varstvo okolja: 
Dne 10. 10. 2023 je bil s strani Mestne občine Krško družbi Vipap Videm Krško d.d. 
poslan dopis, s katerim je bila obveščena, da se od njih v najkrajšem možnem času 
pričakujejo odgovori na sklep Občinskega sveta Mestne občine Krško, ki je bil sprejet 
na 1. izredni seji Občinskega sveta Mestne občine Krško, dne 5. 10. 2023, ob 
obravnavi delovanja družbe Vipap Videm Krško, d.d. in vplivov na okolje. Obenem so 
bili zaprošeni tudi za odgovore, ki jih je podala članica Občinskega sveta Mestne 
občine Krško ga. Nataša Šerbec. Ker Mestna občina Krško od družbe Vipap Videm 
Krško d.d. odgovorov do konca leta 2023 ni prejela, jo je z dopisom dne 5. 1. 2024 
ponovno pozvala za njihovo posredovanje in jo pozvala, da jih poda v roku 15 dni od 
prejema njenega dopisa. Tudi po ponovnem pozivu Mestna občina Krško od družbe 
Vipap Videm Krško d.d. odgovorov ni prejela. Glede na navedeno in glede na pritožbe 
občanov, ki jih je v zvezi z vplivom družbe Vipap Videm Krško, d.d. na okolje Mestna 
občina Krško ponovno prejela, je Mestna občina Krško še enkrat, in sicer dne 12. 2. 
2024, pozvala družbo Vipap Videm Krško, d.d., da poda odgovore v zvezi s sprejetim 
Sklepom Občinskega sveta Mestne občine Krško in vprašanji ga. Nataše Šerbec in da 
obravnavani sklep realizira. Dne 28. 2. 2024 je Mestna občina Krško od družbe Vipap 
Videm Krško, d.d. prejela prvi dopis, in sicer Pojasnilo na poziv - seznanitev z 
aktivnostmi podjetja Vipap Videm Krško, d.d. (priloga 2), dne 13. 3. 2024 pa drugi 
dopis - Pojasnilo na vaš poziv »Seznanitev z aktivnostmi podjetja Vipap Videm Krško 
d.d.« z dne 5. 1. 2024 (priloga 3). Dopisa prilagamo. Dne 8. 3. 2024 je na povabilo 
družbe Vipap Videm Krško, d.d. potekal sestanek s predstavniki MO Krško, kjer je bilo 
ustno sporočeno, da so vsi sklepi, ki jih je sprejel OS na svoji izredni seji in ki zadevajo 
družbo Vipap, realizirani. Mestna občina Krško je družbo pozvala, da nam pošlje tudi 
pisno pojasnilo glede realizacije sklepov. S pojasnilom bomo po njegovem prejetju 
seznanili tudi občinske svetnike. Sprejeti sklep Občinskega sveta Mestne občine Krško 
je bil dne 10. 10. 2023 poslan tudi Ministrstvu za okolje, podnebje in energijo, 
Direktoratu za okolje in Inšpektoratu RS za okolje in prostor, Območna enota Maribor, 
od katerih pa Mestna občina Krško ni prejela odgovorov. Mestna občina Krško je dne 
10. 10. 2023 poslala sklep tudi Skupnosti občin Slovenije in v dopisu izpostavila, da na 
podlagi sklepa 1. izredne seje Občinskega sveta Mestna občina Krško podpira predlog 
Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o varstvu okolja (ZVO-2A). Skupnost 
občin Slovenije je namreč zbirala pripombe na predlog sprememb zakona, v katerih se 
med drugim zahteva zagotovitev enake ravni zaščite okolja in zdravja ljudi v okolici 
sežigalnic in naprav za sosežig z izenačitvijo standardov naprav za sosežig s standardi 
za sežigalnice. V podporo spremembam je bil sklep poslan tudi Občini Kanal ob Soči, 
na območju katere se nahaja sežigalnica družbe Salonit Anhovo d.d., kjer se izvaja 
sosežig odpadkov. Da bi ugotovili dejansko stanje kvalitete zraka v Krškem in 
spremljali kvaliteto zraka, pa je Mestna občina Krško v razgovorih z Agencijo RS za 
okolje za postavitev stalne merilne postaje za merjenje kvalitete zraka in s ponudnikom 
za postavitev mreže merilnih postaj, s katerimi bi se merila kvaliteta zraka na območju 
Krškega. Informacije o kvaliteti zraka pa bi bile v realnem času dostopne vsem 
prebivalcem Krškega in ostalim. 
 
Prav tako vprašujem župana, če si deli isto mnenje, ki ga javno zagovarja vodja 
svetniške skupine vašega političnega društva Modra smer in sicer, da z gotovostjo 
lahko trdi, da je bila izredna seja kvečjemu strošek za MOKK, kot karkoli drugega? 
Sami namreč menimo, da je bil sklic izredne seje edina konkretna aktivnost v tem 
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mandatu na to tematiko v občinskem svetu, ki je prinesla določene rešitve v obliki 
predlaganih in sprejetih sklepov z absolutno večino. Ob tej priložnosti poudarjam, da 
je nujno in nemudoma potrebno začeti z reševanjem te problematike. Kot izvoljeni 
predstavniki naše skupnosti nosimo odgovornost za zagotavljanje zdravega in varnega 
okolja za vse naše občanke in občane. Naj izkoristim še priložnost in povabim vse 
svetnike in občinsko upravo na javni posvet, ki bo potekal 9. marca na to problematiko 
v Kulturnem domu Krško. Uradno vabilo bomo posredovali v naslednjem tednu, bi bila 
pa vaša prisotnost in prispevek ključna za nadaljnje usmerjanje in izvajanje učinkovitih 
ukrepov v tej zadevi. Zahvaljujem se vam za odgovor in vaše ukrepanje v tej zadevi. 
 

Odgovor Kabineta župana: 
Mnenja svetnikov v tokratnem sklicu občinskega sveta so, kot ste verjetno tudi sama 
zaznala, različna in so mnenja posameznikov, ki so bili izvoljeni s strani občank in 
občanov. Vsak svetnik ima pravico v javnosti ali na družbenih omrežjih izražati svoja 
mnenja oz. stališča, prav tako na sejah, če je to v skladu z določbami Poslovnika o 
delu Občinskega sveta Mestne občine Krško. Za podana mnenja oz. stališča članic in 
članov Občinskega sveta Mestne občine Krško župan ne more prevzemati 
odgovornosti, je pa glede na določbe navedenega Poslovnika dolžan odgovoriti na 
posamezna vprašanja. 
 
Igralne površine v vrtcih 
V šolskem letu 2023/2024 naj bi bilo v vse krške vrtce na začetku šolskega leta 
vključenih 1103 otrok v 70-ih oddelkih. Med šolskim letom se predvidevajo še dodatni 
vpisi, tako da naj bi bilo v vse vrtce vključenih 1187 otrok v 71 oddelkih. Veljavni 
Pravilnik o normativih in minimalnih tehničnih pogojih za prostor in opremo vrtca določa 
igralne površine, da se na otroka zagotovijo praviloma 4 m2, vendar ne manj kot 3 m2 
notranje igralne površine. Občina ustanoviteljica sprejme sklep o manjši notranji igralni 
površini, vendar ne manjši od 2 m2 na otroka, za kar danes glasujemo. Iz pregleda 
notranjih igralnih površin v vrtcih naše občine izhaja, da le-te povsod ne ustrezajo 
predpisanim normativom. Tako odstopanje je dopustno do 1. septembra 2028. Navedli 
ste tudi, da se je trend rasti rojstev, kot je bil viden v zadnjih letih, nekoliko umiril. Če 
bo temu tako tudi v naslednjih letih, in se bo število vključenih otrok v vrtce zmanjšalo, 
bo tudi igralna površina na otroka ustrezala predpisanim normativom. Kar se sliši 
obetavno. Pa vendar se zdi, kot da pozabljamo v dejanjih, se pravi viziji, v besedah pa 
tako radi govorimo, kako pomembno je slediti umeščanju JEK2 v naš prostor. V 
kontekstu morebitne gradnje in umeščanja JEK2 se moramo zavedati potencialnih 
dolgoročnih demografskih sprememb v naši občini. Gradnja JEK2 lahko privabi nove 
družine in mlade strokovnjake v regijo, kar bi lahko pomenilo znatno povečanje števila 
otrok, ki potrebujejo dostop do kakovostne predšolske vzgoje. Želim izpostaviti 
dodatno dimenzijo, ki bi lahko imela pomemben vpliv na naše načrtovanje in odločitve 
v zvezi z vrtci v prihodnje. Zato predlagam, da MOKK ne le razmišlja o trenutnem 
stanju in minimalnih zahtevah, temveč tudi proaktivno načrtuje prihodnost, ki bo morda 
zahtevala večjo kapaciteto in boljše pogoje za naše najmlajše občanke in občane. Zato 
vprašujem, ali ima MOKK:  

- Oceno potencialnega povečanja števila otrok;  
- Analizo možnih demografskih sprememb zaradi JEK2 in drugih razvojnih 

projektov v občini; 
- Načrt razširitve in/ali novogradnje vrtcev; 
- Vizijo o dolgoročnih načrtih za razširitev obstoječih vrtcev ali gradnjo novih 

objektov, da bi zagotovili, da bomo do leta 2028 presegli minimalne normative 
igralnih površin. 
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Danes glasujemo, da bo na otroka prišlo 2 m2, da ustreza normativu. Ne pozabimo, da 
ta normativ lahko traja le do 1. 9. 2028. Predlagam, da začnete razmišljati nasprotno. 
V luči potencialne gradnje JEK2 in njenega vpliva na našo skupnost je ključnega 
pomena, da naše načrtovanje vrtcev odraža ne le trenutne potrebe, temveč tudi 
prihodnje izzive in priložnosti. Zavezanost k zagotavljanju, da bo na dan 1. 9. 2028 
vsak otrok v naši občini imel na voljo vsaj 3 m2, idealno pa 4 m2 notranje igralne 
površine, je investicija v našo skupno prihodnost. 
 

Odgovor Oddelka za družbene dejavnosti: 
Mestna občina Krško je vsekakor razvojno naravnana, saj ima sprejeti dve strategiji 
(Strategija razvoja mestne občine Krško 2040+ in Trajnostna urbana strategija mestne 
občine Krško 2030), ki med drugim naslavljata cilje in ukrepe, ki so povezani s 
potencialno izgradnjo JEK2. Na vprašanja, ki so zastavljena v tem trenutku še ne 
moremo podati jasnega in enoznačnega odgovora, saj konkretne študije, ki bi izhajale 
izključno zaradi potencialne gradnje JEK2 nimamo. Glavno izhodišče za konkretne 
pogovore o samih kapacitetah so namreč povezane s tem, kakšna jedrska elektrarna 
se bo gradila na našem območju oziroma natančneje, kakšna bo njena moč. S tem je 
namreč povezano število delovne sile, ki bo objekt gradila, število novih delovnih mest, 
ko bo elektrarna enkrat zgrajena in posledično število in kapaciteta potrebne 
infrastrukture pred, med in po gradnji. Župan in vodstvo občinske uprave so imeli že 
vrsto sestankov na temo širitve JEK2, pregledujejo se različne variante širitve mesta, 
umestitve novih objektov, infrastrukture in vse ostale obstoječe organizacijske 
strukture, ki je potrebna, če se bo v naše območje umeščal JEK2. Tudi na področju 
demografije so se v preteklosti izvedle številne študije, ki so pokazale, ali obstaja 
potreba po načrtovanju in umeščanju novih vrtcev oziroma po širitvi obstoječih. Analiza 
demografske slike v občini in načrt širitve obstoječih vrtcev je pokazala, da se število 
rojstev znižuje, imeli pa smo tudi negativni skupni prirast (naravni in selitveni prirast). 
Številke zato ne odražajo potrebe po širitvi vrtcev, s trenutnim trendom upada števila 
rojstev, predvidevamo pa tudi, da bo v prihodnje minimalni normativ igralnih površin 
bolj redkost kot pravilo. Dejstvo je, da bo ob umeščanju JEK2 in posledično zvišanja 
selitvenega prirasta občina pripravljena in bo imela izbrane lokacije, kjer bo predvidena 
širitev mogoča. Se pa moramo zavedati, da je projekt JEK2 trenutno v začetni fazi, pri 
tem pa še ni bila sprejeta dokončna odločitev o njegovi izvedbi, ki pa se predvideva v 
letu 2027, ko bo tudi znanih več podrobnosti o projektu. 
 
 

Dejan Sevšek - LMS: 
 

Dajem pobudo, da občinska uprava pripravi administrativne pogoje za namestitev 
sončnih elektrarn na javnih objektih v lasti Mestne občine Krško za potrebe skupnostne 
in individualne samooskrbe predmetnih objektov. Ministrstvo za okolje, podnebje in 
energijo Republike Slovenije bo v okviru Načrta za okrevanje leta 2024 objavilo razpis 
za sončne elektrarne na javnih objektih v lasti lokalnih skupnosti. Da bi bili na teh razpisih 
uspešni, moramo pripraviti dokumentacijo. Predlagam, da se naredi analiza prostih 
streh, ki so v lastništvu Mestne občine Krško, ugotoviti je potrebno tudi primernost teh 
streh za namestitev sončnih elektrarn. Potem pa je potrebno pridobiti elektro soglasja in 
izdelati PZI-je, da imamo pripravljeno dokumentacijo za omenjeni razpis.  
 

Odgovor Oddelka za gospodarsko infrastrukturo: 
Mestna Občina Krško je že pred desetletjem ambiciozno razmišljala o razvoju in 
izkoriščanju obnovljivih virov energije in za postavitve sončnih elektrarn izkoristila 
nekatere večje strehe javnih stavb v občini na način oddaje strehe v najem (osnovne 
šole, vrtci). Zaradi ugodne regulative, energetske krize in predvidene finančne 
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spodbude, je MO Krško v letu 2023 pristopila k dodatni analizi možnosti izkoriščanja 
sončne energije na javnih objektih. Tako je MO Krško skupaj z Lokalno energetsko 
agencijo LEAD naredila študije preliminarnih analiz postavitve sončnih elektrarn na 
javnih stavbah v občini in tudi pripravila vloge za pridobitev soglasij elektro distributerja, 
katera so predpogoj za prijavo na prihajajoči javni razpis za sofinanciranje izgradnje 
novih naprav za proizvodnjo električne energije iz sončne energije na javnih stavbah 
in parkiriščih. Gre za naslednje objekte, kjer je možna postavitev sončnih elektrarn: OŠ 
Koprivnica, PGE Krško, Vrtec Pika nogavička, Vrtec Pravljica, Vrtec Tonček, Zavod za 
mladino in šport Krško, Podružnična osnovna šola in vrtec Veliki Podlog, Osnovna šola 
Leskovec pri Krškem, Osnovna šola Jurija Dalmatina Krško in Osnovna šola Adama 
Bohoriča Brestanica. Sončna elektrarna na objektu Poklicne gasilske enote Krško je 
tudi že predvidena v občinskem proračunu za leto 2024. 
 
 

Vlado Grahovac - SLS: 
 

V preteklih dneh se je med krajani na Senovem kakor tudi po družbenih omrežjih veliko 
govorilo o projektu Srebrna vas. Akterji po družbenih omrežjih so tudi kolegi, ki sedijo 
tukaj v občinskih klopeh. Iz komentarjev je bilo razbrati, da se s projektom želi nagajati 
občinski upravi, da ni pravi čas, da gre samo za lastno propagando ter da ni volje in 
iskrenega namena. Sam projekt podpiram od samega začetka in zato se čutim 
odgovornega, da se danes oglasim. Navedel bom nekaj dejstev o projektu Srebrna vas: 
Prejšnji sestav Občinskega sveta je potrdil idejno zasnovo in umeščanje projekta v 
prostor v letih 2021 in 2022. Kaj je Srebrna vas? Ime projekta. Center dolgotrajne oskrbe 
regijskega pomena. Sam ne vidim bistvene razlike med Srebrno vasjo in varovanimi 
stanovanji. V proračunu je bil odprt NRP in zagotovljena so bila sredstva za zagon 
projekta. Po lokalnih volitvah je projekt obstal in na večkratna vprašanja o stanju projekta 
je vedno bil odgovor da se občina ne more prijaviti na noben razpis za tovrstne projekte. 
Sredstva za tovrstne projekte v vrednosti cca 65.000.000,00 EUR je država zagotovila 
v letih 2023 in 2024. Sam sem večkrat opozoril, da naj si Občinska uprava pogleda 
primer dobre prakse v Občini Majšperk. Oni so naredili takole: Imeli so močno voljo, željo 
in zemljišče, na katerem so želeli zgraditi Center za integralno dolgotrajno oskrbo. 
Pridobili so partnerja pri projektu - Dom starejših občanov Poljčane (kot nosilec 
investicije). Na Občini Majšperk so pripravili vso potrebno razpisno dokumentacijo. Na 
razpisu so pridobili 6.000.000,00 EUR. Vložek občine v projekt je bil brezplačni prenos 
zemljišča na državo. Torej, Država gradi Center v občini Majšperk kljub temu, da se 
občina ni mogla prijaviti na razpis. Mi smo prvo priložnost zamudili! V kolikor bomo 
čakali, da se kaj zgodi samo od sebe, bo projekt stal na mrtvi točki. Država ne bo sama 
ponujala sredstev za noben projekt. Lokalna skupnost mora bit pobudnik vsakega 
projekta državnega pomena. Vprašujem, ali imamo voljo, željo in iskrene namene da 
zgradimo Srebrno vas? Dajem pobudo, da se takoj pristopi k pridobitvi zemljišča za 
gradnjo, spremlja aktivnosti države ter poišče morebitne sovlagatelje v projekt. 
 

Odgovor Oddelka za gospodarske dejavnosti: 
V času sprejemanja proračunskih dokumentov smo večkrat predstavili projekt in 
razloge, zakaj ni uvrščen v proračun za leto 2025, zato se na tem mestu ne bi 
ponavljali. V skladu s podanimi odgovori smo se z vprašanji glede možnega 
sofinanciranja obrnili tudi na pristojno ministrstvo in jih tudi zaprosili za možnost 
skupnega sestanka. Odgovor ministrstva je v prilogi (priloga 4). Vzpostavili smo tudi 
kontakt z lastnikom nepremičnin, ki je izrazil interes za izvedbo in sodelovanje v 
projektu, vendar ne kot investitor, ki bi bil nosilec izvajanja dolgotrajne oskrbe. Ne glede 
na prejet odgovor bomo nadaljevali z aktivnostmi. V prvi fazi bomo sklicali vse 
deležnike dolgotrajne oskrbe v občini in lastnika ter poskušali najti primeren koncept. 
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Mitja Omerzu - EzK: 
 

Na območju Vrtca Senovo, natančneje na igrišču neposredno ob igralih, stoji zelo stara 
visoka smreka, zaradi katere je igralni prostor, kjer se zadržujejo predšolski otroci, v 
neskladju s Pravilnikom o normativih in minimalnih tehničnih pogojih za prostor in 
opremo vrtca! Omenjeni pravilnik v svojih členih navaja, da mora razvrstitev igralnih 
enot na igrišču omogočati nemoteno dejavnost otrok, ravnatelj vrtca pa je dolžan 
zagotavljati preglede igral in igrišča ter njihovo vzdrževanje. Po mnenju preglednika je 
bila bistvena pripomba, da so »ven« štrleče korenine stare smreke nevarna ovira, 
katero je potrebno odstraniti, kar pomeni odstranitev samega drevesa. Prav tako se 
zaradi vplivnega območja smreke in pod njo, bistveno zmanjša kvadratura uporabnega 
dela igrišča(neuporaben prostor), kar pomeni prestavitev igral na že tako omejenem 
območju igrišča! V fazi izgradnje Vrtca Senovo se temu ni posvečalo toliko pozornosti, 
sicer pa je praksa ureditve tovrstnih igrišč takšna, da se smreka ne priporoča kot 
primerna zasaditev, saj povzroča kislo zemljo z zunanjimi koreninami, smolo in slabo 
travnato podlago pod njo! Zaradi veljavne zakonodaje in predpisov, ki urejajo 
vprašanje civilne odgovornosti, le-ta vključuje tako osebe predstavnikov Vrtca, KS in 
MO Krško, zato je potrebno za takšno upravljanje otroškega igrišča skleniti tudi 
ustrezno zavarovanje. Zaradi dejanske situacije v prostoru, ki je v neskladju z 
zakonodajo in zgoraj omenjenim pravilnikom predlagam, da se takoj pristopi k rešitvi 
problema in smreko v najkrajšem možnem času odstrani! 
 

Odgovor Oddelka za urejanje prostora in varstvo okolja: 
V skladu z dogovorom s KS Senovo in podjetjem Grapak, d.o.o. bo smreka odstranjena 
v najkrajšem možnem času 
 
Ni dolgo trajalo od začetka tega mandata, ko smo se v tem občinskem svetu v smislu 
političnega delovanja razdelili nekje približno na dva enakovredna pola. Verjamem, da 
za marsikaterega izmed nas to predstavlja zelo oteženo delo, ampak takšna je pač 
naša demokratična ureditev in njeni procesi. Spoštovani župan! Vaša imenovanja 
podžupanov in podžupanj bo počasi prišlo v Guinnessovo knjigo rekordov. Na začetku 
mandata ste imenovali tri podžupanska mesta iz svoje takratne koalicije. Najprej ste iz 
svoje lastne liste zamenjali podžupanjo. Zatem ste v 10-ih dneh od nastopa 
nadomestnega svetnika, ki do takrat še ni sedel v občinske svetniške klopi, imenovali 
za novega podžupana. Sedaj ste razrešili še drugo podžupanjo. Sicer je ga. Brigita 
Piltaver Imperl na takratni seji drugače glasovala kot bi očitno morala, ampak ugotovila 
je, da navedene vsebine osnutka proračunov niso bile pravilne in ustrezne! Po moji 
oceni, vsaj to ne more biti razlog za menjavo podžupana! Ko se srečujem z občankami 
in občani opažam, da ste si župan s tem ravnanjem zaznamovali en temen madež pri 
vodenju MO Krško, sam kot svetnik pa moram mnogokrat med ljudmi omiliti očitke o 
naši verodostojnosti in odgovornosti pri delovanju v občinskem svetu. Zato spoštovane 
svetnice in svetniki, se sprašujem, kdo sploh od nas si še želi biti podžupan ali 
podžupanja za čas parih mesecev? Takšno imenovanje predstavlja solidarno moralno 
in etično odgovornost tako župana, ki poda imenovanje, kakor tudi svetnika ali 
svetnice, ki imenovanje sprejme. V izogib poslabšanju zgleda, ki ga dajemo okolici in 
je že precej načet predlagam, da vsak pri sebi resno razmisli o odgovornosti, ki ga 
nosi podžupansko mesto oz. njegovemu bremenu pri napačnem pritisku glasovalne 
naprave! 
 

Odgovor ni potreben. 
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Janez Barbič - SLS: 
 

V Cerkljah ob Krki se na letališču obnavlja pista. Obnovitvena dela izvaja CGP Novo 
mesto. Za prevoz materiala se uporablja državna cesta Drnovo - Križaj - Cerklje ob 
Krki. Ker je za obnovo potrebno pripeljati veliko materiala, to izvajajo z velikim številom 
težkih kamionov (40 - 50t). Cesta od Drnovega do Križaja je v slabem stanju predvsem 
od Pristave do Križaja in je preozka za srečanje dveh kamionov, zato se poškodujejo 
bankine in robovi cest, saj vozila z enim kolesom vozijo po bankini. Tudi z osebnim 
avtomobilom moraš pogosto voziti po bankini, ko srečaš kamion. Ker so na določenih 
mestih robovi cest dokaj visoki, je nevarnost, da poškoduješ avto oziroma te rob ceste 
lahko zagrabi in povzroči prometno nesrečo. Zato dajem pobudo, da se opozori CGP, 
ki je hkrati tudi izvajalec vzdrževanja ceste, da pristopi k bolj pogostemu urejanju 
bankin, hkrati pa da se apelira na Direkcijo za infrastrukturo, da cesto umesti v program 
nujnih obnov, saj cesta večkrat služi tudi kot obvoznica avtoceste. 
 

Odgovor Oddelka za gospodarsko infrastrukturo: 
Strinjamo se z vašo pobudo, zato smo na družbo CGP in na Direkcijo RS za 
infrastrukturo poslali poziv k bolj pogostemu urejanju bankin in k čimprejšnji umestitvi 
obnove odseka državne ceste R3 673/1340 Drnovo-Križaj v program obnove cest. 
 
 
 
 
*************************************************************************************************
*************************************************************************************************
************************************************************************************************* 
 
 
 

8.  seja  Občinskega  sveta Mestne občine  Krško,  9. 11. 2023; 
 

Predlog in vprašanje  članice  Občinskega  sveta   
 
 

ter  odgovor  nanju: 
 
 
Irena Virant - LDŠ: 
 

Zahvaljujem se vam za trud, da smo po petih mesecih dobili odgovor na moje svetniško 
vprašanje glede osvetlitve dimnika. Seveda nisem v popolnosti zadovoljna. 
Predlagam, da nam podjetje Vipap pošlje pisno mnenje Ministrstva za obrambo oz. jih 
vprašujem, kdo jim je svetoval, da ni potrebno, da je dimnik osvetljen? Ali so sami 
prebrali Zakon o letalstvu in nam odgovor poslali po petih mesecih? 
 

Odgovor Oddelka za gospodarske dejavnosti: 
V prilogi vam v zvezi s podanim predlogom in vprašanjem, vezanima na nedelujoče 
opozorilne luči na dimniku Vipap Videm Krško, posredujemo odgovor Agencije za 
civilno letalstvo (priloga 5).  
 


